

黄山.上海9天

TOUR CODE: BPHSSH10

2017	6月	9月	12月	2018	1月
	7月	10月			2月
	8月	11月			3月

团费 Tour Fare	单人房差价 Single Supplement	小孩 18 岁以下 (占床) Guest Under 18 years old with extra bed	小孩 18 岁以下 (不占床.不含早) Guest Under 18 years without bed, no breakfast provide	自费项目 Compulsory Programs	小费 Tipping

抵达日期仅供参考,以查询预约人员为准

- ★ 體驗 "五嶽歸來不看山,黃山歸來不看嶽"樂趣
- ★ 安排纜車上下山,宛如漂浮於仙境中,美景環抱
- ★ 品嚐各地特色風味:杭州東坡肉,無錫排骨,南京鹽水鴨

行程特色

第一天: 抵達上海

住宿: 宝隆美爵大酒店 5 星或同級

抵達上海機場, 由導遊接機後送回酒店休息。

(24 小時免費上海浦東機場及虹橋機場接/送機,因客人較多,請在機場耐心等候,請於報名時提供航班信息,其他時間需附加費用)

第二天: 上海-蘇州 (早餐/午餐/晚餐)

住宿: 维景国际大酒店 5 星或同級

早餐後遊覽著名的「南京路」,以及上海最古老、被譽為小吃王國的「城隍廟商業區」,盡情享受自由購物的樂趣和上海風味小吃。午餐後遊覽北京鳥巢的"孿生兄弟"「蘇州鳥巢」。傍晚遊覽「七里山塘古運河」,處處古色古香,夜夜歌舞昇平。

第三天: 蘇州-無錫(早餐/午餐/晚餐)

住宿:鼎尚皇冠酒店5星或同級

早餐後遊覽享譽盛名的「寒山寺」。後到「蠶絲工廠」,觀賞絲綢時裝表演,瞭解絲綢製作過程。接著前往"魚米之鄉"無錫,參觀「薛家花園」,觀賞獨特的江南園林風格。之後參觀被蘇東坡譽為"世間茶具堪為首"的「紫砂茶壺博物館」。



第四天:無錫-南京(早餐/午餐/晚餐) 住宿:南京鼎鼎國際大酒店5星或同級

早餐後,前往美景如詩如畫的「蠡湖公園」,戰國時期越大伕范蠡與愛人西施泛舟定情之地。然後參觀「太湖珍珠館」,琳琅滿目的太湖珍珠以物美價廉而著稱。午後前往南京,參觀「中山陵」,回顧一代偉人孫中山的革命事蹟。晚餐品嚐南京特產鹽水鴨,餐後前往"煙籠寒水月籠沙,夜泊情懷近酒家"的「秦淮河畔夫子廟」,可邊欣賞美麗的秦淮河夜景燈飾,邊品嚐各式著名南京小吃。

第五天: 南京-黃山(早餐/午餐/晚餐)

住宿: 徽商国际大酒店 5 星或同級

早餐後前往長江邊,遊覽「南京長江大橋」,此橋是第一座由中國自行 設計和施工的鐵路公路兩用橋。隨後欣賞中華一絕水晶內壁畫以及參觀 華東地區最大的「玉器城」。午餐後前往黃山,遊覽「屯溪老街」,是 目前中國保存最完整,同時具有宋、明、清時代建築風格的商業步行街。

第六天: 黃山(早餐/午餐/晚餐)

住宿: 徽商国际大酒店 5 星或同級

早餐後,乘纜車上山,遊覽「始信峰」「獅子峰」「排雲亭」「光明頂」等景區,但見群峰巍峨、勁松蒼翠、雲霧飄渺、幽谷深遂。黃山集五嶽之精華,素以"奇松、怪石、雲海、溫泉"四絕著稱。後乘纜車下山。



第七天: 黃山-杭州(早餐/午餐/晚餐)

住宿:納德自由酒店5星或同級

早餐后,驱车前往中国休闲之都杭州,抵达「城隍阁」,登塔观赏西湖全景,品尝西湖藕粉,饱览湖色,天堂美景忆四季。晚餐品尝杭帮名菜"东坡肉、叫化鸡"。接着参观「上海環球金融中心 94 樓觀光大廳」。

第八天: 杭州-上海(早餐/午餐/晚餐)

住宿: 宝隆美爵大酒店5星或同級

早餐後,游览西湖「长桥公园」公园沿湖延伸,布局精巧,意境深邃,有杭州"市花公园"的名称。品嚐龍井茶,乾隆皇帝封其為貢茶。之後返回上海,參觀「寶石店」「同仁漢方養生中心」。遊覽不可錯過的上海風景線「外灘」。晚餐後「船遊黃浦江」,欣賞美麗夜景,感受上海百年滄桑。

第九天:上海送機(早餐)

早餐後,由導遊安排送機,結束愉悅的旅程。(24 小时免费上海浦东机场 及虹桥机场送机;请于报名时提供航班信息)

<u>备注</u>:

- 指定购物站: 龙井茶、蚕丝工厂、玉器城、紫砂茶壶博物馆、太湖珍珠馆、宝石店、同仁汉方养生中心
- 已包含自费项目: 薛家花園、七里山塘古運河、黎阳 in 巷、上海環球金融中心 94 樓觀光大廳、船遊黃浦江
- 费用不含:国际/国内机票及其税项,个人旅游、医疗保险,签证费用一切纯属私人性质的消费,因私人原因及航班延误等或其他不可抗拒的因素引起的额外 费用
- 旅客必须完成所有行程安排,假如旅客要求中途自行离团,視同全程放棄,飯店將會被取消,旅行社有权力向旅客收取脫隊费用 US\$50 /每位/每天
- 所有團友務必要隨團參觀指定的購物站,沒興趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等候,拒絕參觀購物店的團友, 本公司將有權利向該團友徵收團費附加費。
- 以上行程仅供参考,如果遇到天气或交通等人力不可抗拒因素,各景点可能作出调整或更動前後次序,本公司保有一切修正行程的權利;酒店等级皆以当地标准为根据,所有参团者被视作同意以上条款论。



Huangshan. Shanghai 9 Days

OUR CODE: BPHSSH10

The time schedule for reference only, subject to local ground agency.

Day 01 ARRIVAL SHANGHAI Hotel: Grand Mercure Hotel 5* or similar

Upon arrival, the local guide will meet you at airport then transfer to hotel. (Free airport transfer 24 hrs)

Day 02 SHANGHAI / SUZHOU(BLD) Hotel: Grand Metro Park Hotel 5* or similar

After breakfast, free and leisure at <Nanjing Street>; the most popular and crowded street in Shanghai. Boutiques offering some of the best name brand items in the world. Versace and Armani Clothing, Rolex and Cartier watches, Pearls and jewelry and many neat little shop selling all sorts of things. Next, visit to <ChengHuangMiao Shopping District> is a large number of rebuilt Ming and Qing dynasty-style buildings. It is known as "Kingdom of Shanghai Arts & Crafts and small Articles", is a good site for specialty Chinese goods ranging from antiques, jewelry to silk threads and so on. Next, transfer to Suzhou, Then, view the <Bird Nest of Suzhou> - Suzhou Science & Culture Art Centre (SSCAC), it is known as twin brother of "Bird Nest" in Beijing because is same designer who design the building. Next, visit <Seven miles Old Street> where you will experience the old flavor of Suzhou and the night activities you will find here.

Day 03 SUZHOU / WUXI (BLD) Hotel: Noble Crown Hotel 5* or similar

After breakfast, visit <Hanshan Temple> founded in Southern and Northern Dynasty with the noted bell ring. Next, will visit Silk Factory. After that, proceed to Wuxi. Visit famously known as Jiangnan Number 1 residence <Xue Residence Garden>. Next, visit Purple Clay Pot Museum.



Day 04 WUXI / NANJING(BLD)

Hotel: Nanjing Dingding International Hotel 5* or similar After breakfast, visit <Li Lake Garden> is a bay of Taihu Lake. It is named after the legend of Fanli and Xishi (one of the four beauties in ancient China). Next, visit Pearl Factory and visit the tomb of the great forerunner of democratic revolution of China <Dr Sun Yat-sen Mausoleum> (exclude buggy). There is a granite reposing statue of Dr. Sun in the Sacrifice Hall. The statue is vivid

and looks alive; Dr Sun was dressed in a long robe and a mandarin jacket and sat there quietly.

On the granite wall carved with his posthumous work - The article of The Fundamentals of National Reconstruction. After dinner, visit <Confucius Temple Street> a local shopping area where you can get variety of souvenir and famous local food salted duck.

Day 05 NANJING / HUANGSHAN(BLD) Hotel: Huishang International Hotel 5* or similar

After breakfast, visit to <Yangtze River Bridge> is the first bridge to be built across the Yangtze River in Nanjing. It was completed in 1968 and is the first double-decker, double-track highway and railway bridge designed and constructed by the Chinese without outside engineering assistance. Next, visit Jade Gallery. Then proceed to Huangshan, free and easy at <Li Yan in Street>.

Day 06 HUANGSHAN(BLD)

Hotel: Huishang International Hotel 5* or similar

After breakfast, transfer to <Huangshan Scenic> (include both way cable car) visit North Sea Scenic area, Black Tiger Pine, Double Tree, Lion Peak, Flying Over Rock and overlooking Turtle Peak and Lotus Peak.



Day 07 HUANGSHAN / HANGZHOU(BLD) Hotel: Nade Freedom Hotel 5* or similar

After breakfast, transfer to Hangzhou, visit < West Lake - Long Bridge Garden>. After dinner, visit to < SWFC Shanghai Sky Arena 94 floor>.

Day 08 HANGZHOU / SHANGHAI(BLD) Hotel: Hong Qiao Airport Hotel Shanghai (Howard Johnson) 5* or similar

After breakfast, transfer back to Shanghai, visit Jewelry Shop and Traditional Chinese Medicine Consulting. Continue visit <The Bund> which is famous for building with various architectural styles. After dinner, take a cruise along the< Huang Pu River>.

Day 09 SHANGHAIAIRPORT FOR FLIGHT BACK HOME (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to home. (Free airport transfer 24 hrs)

<u>Remark:</u>

- Compulsory Shopping Stop: Tea, Silk Factory, Jade, Zisha Museum, Pearl, Gem Shop, Tongrentang(Herb)
- Package Include Optional program: Xue'Residence Garden, Seven Miles Old Street, Li Yang In Street, SWFC Shanghai, Sky Arena 94
 floor, Cruise Tour Huangpu River
- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon; hotel will be cancel and a penalty surcharge of US\$50/pax/day.
- No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour.
- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
- Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms.